
Protokół 
z wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz 

Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia i Spraw Społecznych  

w dniu 11 września 2008 roku. 
 
 
Obecni członkowie Komisji wg. załączonych list obecności. 
W zebraniu uczestniczyli: radni wg. listy obecności, Wójt Gminy – p. I. Demianiuk, Dyrektor 
Szkoły Podstawowej w Brzozowym Kącie – p. M. Karpińska, Wicedyrektor Zespołu Szkół 
Samorządowych w Komarówce Podlaskiej – p. J. Mazur - Mickiewicz, Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Kolembrodach – p. D. Mróz, inspektor do spraw oświaty Urzędu Gminy – p. 
W. Ilczuk. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty p. M. Sokołowska otworzyła zebranie, powitała wszystkich 
przybyłych. 
Poinformowała, iż tematem spotkania jest praca szkół w nowych warunkach organizacyjnych. 
 
Pani M. Karpińska zapoznała zebranych ze stanem remontu budynku szkoły. Sprawy 
Kadrowe – kadra się zmieniła, trzeba było zatrudnić nowych nauczycieli o odpowiednich 
kwalifikacjach. Jeśli chodzi o budżet to na razie nie możne powiedzieć nic konkretnego, bo 
nie zna stawek subwencji na ucznia, bo nie otrzymała potwierdzenia z gminy. Etat 
nauczyciela ustalony jest na 25 godzin dydaktycznych.  
 
Pan G. Domański – Jaka jest liczebność klas? 
 
Pani M. Karpińska – W klasach I-VI mamy 23 uczniów, w klasie „0” – 5. W klasie V mamy 
jednego ucznia, który jest w klasie łączonej z klasą IV. 
 
Przewodnicząca Komisji – Jak to się stało, że nauczyciele zrezygnowali z pracy? 
 
Pani M. Karpińska – Trzeba by pytać te panie, ale z pewnością wpływ miała przewidywana 
wysokość zarobków w szkole prowadzonej przez Stowarzyszenie. 
 
Pani J. Mazur – Mickiewicz – Sprawa dowozu, Brzozowy Kąt będzie dowożony do szkoły o 
godzinie 7.00. 
 
Pani M. Karpińska – Trzeba będzie jakoś ten problem rozwiązać. 
 
Pani J. Mazur – Mickiewicz omówiła projekt dowozu uczniów ustalony z PKS. Opieka w 
autobusach – problem należy rozważyć. Nauczyciele świetlicy nie są w stanie zabezpieczyć 
dyżurów w autobusach i opieki w świetlicy, zwłaszcza jak rozpoczyna się wydawanie 
obiadów, a przy tym jeszcze przyjmują wpłaty za obiady. Brakuje 20 godzin na opiekę w 
czasie dowozu uczniów. W świetlicy od 11.30 musi być 2 nauczycieli. Pragnę poinformować, 
że w bieżącym roku szkolnym będzie wizytowana szkoła pod kątem opieki nad uczniami i 
dlatego na te sprawy musimy zwrócić uwagę. 
 
Przewodnicząca Komisji – Czy szkoła rozważa jakiś projekt wnioskowania o pieniądze 
unijne? 
 



Pani J. Mazur – Mickiewicz – A czy Komisja Oświaty ma jakieś propozycje, np. boisko? 
 
W dalszej dyskusji rozważano możliwości występowania o pozyskanie środków z 
ogłaszanych konkursów na programy. 
 
Pan G. Domański – Na żadną imprezę kulturową nie pozyskaliśmy środków z zewnątrz. 
 
Pani U. Wołodko – Obecny rok jest rokiem przedszkolaka. Omówiła obecny stan 
przedszkola, organizację pracy, liczbę wychowanków. Przedstawiła problem braku miejsc w 
przedszkolu przy 2 oddziałach – liczba chętnych znacznie przekracza możliwości przyjęcia 
przedszkola. Grupa straszaków liczy 29 dzieci. Grupa młodsza 26, na przyjęcie oczekuje 9 
dzieci. Rodzice nadal pytają o możliwości przyjęcia dziecka do przedszkola. Jeśli były by trzy 
grupy, to konieczne będzie czasowe zlikwidowanie obecnej siedziby dyrektora. W dalszej 
części swojej wypowiedzi Pani Dyrektor omówiła sprawę organizacji wyżywienia i pracy 
przedszkola. 
 
Pan G. Domański – ustalmy czesne, jakieś widełki, propozycja 65 zł. 
Za – 8 osób, wstrzymujące – 2osoby. 
 
Pan G. Domański – Kto jest za utworzeniem dodatkowego oddziału? 
Za – 8 osób, przeciwko – 1 osoba, wstrzymująca – 1 soba. 
 
Pan W. Ilczuk – W kontekście przeprowadzonych głosowań proszę Panią Przewodniczącą 
Komisji o zapoznanie się z rozstrzygnięciem nadzorczym woj. dolnośląskiego na temat opłaty 
stałej za przedszkole. 
 
Pan M. Patkowski – Kiedy będzie plac zabaw dla dzieci? 
 
Wójt Gminy – Rozmawiałem z Panią Dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych, ma to być 
wkrótce, plac ma być odebrany przez Sanepid i Straż. Nadzór budowlany sprawdza 
bezpieczeństwo zamontowanych urządzeń. 
 
Pani Przewodnicząca Komisji powitała przybyłą Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Kolembrodach i poprosiła ją o przedstawienie informacji o szkole. 
 
Pani D. Mróz – Zatrudniłam zgodnie z wnioskiem skierowanym do Wójta Gminy. Wymiar 
czasu pracy nauczyciela 20 godzin – wynagrodzenie brutto 1500 zł. Zmiana nauczyciela 
języka angielskiego. Część budynku przekazano na warsztaty terapii zajęciowej. Część 
zniszczonego wyposażenia została wybrakowana i przekazana do zniszczenia. Musiałam też 
załatwić podpis elektroniczny konieczny do rozliczenia z ZUS. W czasie burzy piorun 
uszkodził 6 komputerów, które na szczęście były ubezpieczone. Tak, więc szkoła została 
uruchomiona, a nawet od drugiego dnia funkcjonuje dożywianie. Budynek szkoły na razie 
Budynek szkoły na razie nie został ode mnie odebrany, a już częściowo został przekazany 
firmie remontowej. 
 
Pan A. Romaniuk – Co z tym dachem? 
 
Wójt Gminy – Mówię trzeci raz – dach będzie wymieniany przy remoncie po zrobieniu 
elewacji na całym budynku. W umowie użyczenia będzie o wymianie dachu zapis, że 



wykonane to zostanie w późniejszym terminie. Szczegóły utrzymania placu i obiektu musimy 
uszczególnić w umowie użyczenia. 
 
Pan A. Romaniuk – Czy wystarczy pieniędzy na prowadzenie szkoły? 
Pani Przewodnicząca Komisji podziękowała pani D. Mróz. 
 
W dalszej części Wójt Gminy poinformował o przewidywanych inwestycjach drogowych 
Przegaliny Duże - Żelizna – czy robimy tę drogę w tym roku z płatnością w przyszłym? Jeśli 
nie, to planujmy ją na drugi rok to byłoby dofinansowanie z FOGR. Jak wystąpimy do FOGR 
to już nie będziemy mogli ubiegać się o środki unijne. Jeśli z FOGR, to będzie to droga 
robiona we wrześniu 2009 roku. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji zdecydowano, że droga ta będzie wykonywana w roku 
przyszłym, w ramach nowego budżetu. 
Za – 8 osób, wstrzymujące – 2. 
 
Pismo NZOZ w  sprawie Gabinetu Fizjoterapii o wybudowanie windy, inaczej Gabinet 
zostanie zlikwidowany. Koszt windy zewnętrznej około 100 tys. zł. 
 
Wójt Gminy – Przedyskutuję sprawę z użytkownikami na temat zmiany lokalizacji Gabinetu 
Fizjoterapii – przeniesienia na parter budynku wyposażonego w podjazd dla osób na wózkach 
inwalidzkich. 
 
Pan M. Patkowski – Droga do cmentarza, – kiedy będzie robiona? 
 
Wójt Gminy – Starostwo robi tak, żeby w tym roku tej ulicy nie robić. Skoro oni tak 
postępują to my na razie nie wyrywajmy się z pieniędzmi. Zadaszenia przystankowe – wiaty 
dla uczniów – rozważano sprawę zakupu materiałów i wykonania sposobem gospodarczym. 
Strategia Rozwoju Gminy – wydamy dokumenty Przewodniczącemu Rady Gminy i 
Przewodniczącej Komisji, po przeczytaniu przekażcie następnym radnym. 
 
P. E. Zienkiewicz – zapoznała zebranych o dotychczasowym trybie konsultacji społecznych 
Strategii. Materiały dotyczące wyników konsultacji załączone są do projektu Strategii 
Rozwoju Gminy. Strategia musi być przyjęta do końca roku uchwałą Rady Gminy. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
  
  
 Protokolant     Przewodnicząca Komisji 
 

            Wiesław Ilczuk        Grzegorz Domański 


